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Teltház és állva ünneplő közönség minden fellépő álma. Hatalmas erkölcsi elégtételt jelentett a
Fekete Gyémánt Fesztivál Fúvószenekarnak és karmesterüknek, Gyurkó Istvánnak az a
fergeteges ünneplés, amellyel a jubileumi koncerten résztvevő közönség köszönte meg azt a
zenei élményt, amelyet a zenekar nyujtott nekik. Laikusként nem tisztem megítélni a zenekar
produkcióját, de nekem a profi előadás maradandó élményt nyújtott. Az esemény ürügyén
néhány gondolatot szeretnék felvetni. Mert nem értem, hogy egy ilyen magas színvonalú
zenekar miért nem kap több fellépési lehetőséghez támogatást. Rajtuk kívül is biztosan van
olyan pécsi zenekar, kórus, szolénekes, akiknek bemutatkozási, szereplési lehetőséget kellene
nyújtani, és azt anyagilag támogatni. Nem jó kifogás, hogy nincs pénz ! Jó lenne ha a város
kultúrális programjaiban nagyobb szerepet kapnának a helyi szereplők.Mint a szeptember 8.-i
három órás koncert is bizonyította a helyi szereplőgárda nem jelent rosszabb minőséget. Inkább
magas színvonalú előadást. Én eltudnék képzelni egy nyári programsorozatot, amelynek
keretében minden szombaton fellépést biztosítanak a Széchenyi téren a jelentkezőknek. A "
Zenés szombat esték " jó hangulatú idegenforgalmi érdekessége lehetne városunknak.

  

Dr. Nádor András
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